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 تصمیم�ات خلق الس�اعه، ضرب الاج�ل در 
برگ�زاری جلس�ات را ه�م در پ�ی دارد. وقتی 
یک س�ال تم�ام قدمی برداش�ته نش�ود برای 
ح�ل و فص�ل مش�کلات باید ه�م دقیق�ه 90 
شاهد تکاپوی آقایان باش�یم، تکاپویی که اما 
تجربه ثاب�ت کرده نتیجه مثبت�ی در پی ندارد!

نخستین مجمع عمومی عادی باشگاه استقلال بعد 
از ادعای واگذاری مالکیت سرخابی های پایتخت، 
صبح روز گذش��ته با حضور حمید س��جادی وزیر 
ورزش و جوانان، معاونان ورزش قهرمانی، حقوقی، 
پارلمانی و امور استان ها و توسعه منابع برگزار شد. 
جلسه ای که با وجود ادعای بررسی صورت های مالی 
باشگاه در حضور اعضای مجمع و نمایندگان قانونی 
اعضا، چیزی جز رفع تکلی��ف نبود، چراکه با وجود 
احتمال تغییر در بخش مدیریتی باشگاه، هیچ گونه 
صحبتی در این راستا نشد، آن هم در شرایطی که 
اعضای هیئت مدیره اس��تقلال نیز در  این جلسه 
حضور داش��تند و این ش��اید بهترین فرصت برای 
بررس��ی وضعیت هیئت مدیره یا حتی صحبت در 
خصوص جایگزین فتح الله زاده بود. با این وجود  هیچ 
اتفاق خاصی رخ نداد تا حجت کریمی همچنان به 

عنوان سرپرست کار را در دست داشته باشد.
  

با وجود گلایه ه��ای مطرح ش��ده در حضور وزیر، 
بی اغراق می توان این جلس��ه را بی محتوا خواند، 
چراکه نه فقط نفرات حاضر در آن که حتی شخص 
وزیر نیز در این نشست به مواردی اشاره کردند که 
نه تنها توضیح واضحات که ع��ذر بدتر از گناه بود. 
درحالی که استقلال این روزها مملو از مشکلات ریز 
و درشت است و این نشست فرصت خوبی بود برای 

بررسی و دادن راهکار برای حل معضلات آبی پوشان 
پایتخت! اما پرداختن وزیر ورزش به مسائل پیش 
پا افتاه ای چون غذاهای س��فارش داده شده نشان 
داد که هیچ یک از اعضا برای حل مشکلات در این 
جلسه حاضر نشدند که اگر غیر از این بود بی شک 
باید به مواردی بسیار مهم تر می پرداختند تا تعجب 
و اش��اره به میزان غذای س��فارش داده شده برای 
تیم: »اینکه گفته می شود کارمند باشگاه راننده در 
اختیار داشته و یک تیم فوتبال برای یک وعده ناهار 
۷۰ پرس غذا دریافت می کند، اتفاق خوبی نیست. 
مدیران بای��د هزینه ها را کم کنن��د. برخی اوقات 
اسراف های صورت گرفته باعث می شود مشکلات و 
حاشیه ها ایجاد شود، وقتی به سمت حرفه ای سازی 
می رویم بای��د در همه بخش ه��ا از جمله خوراک 
و ایاب و ذهاب نیز حرفه ای عمل کنیم. باید این 
تفکر حاکم شود که ورزشکار از بدو ورود تا لحظه 

خداحافظی رفتار حرفه ای انجام دهد.« 
  

به نظر می رسد که س��جادی در جریان ریز امور 
نیس��ت و نمی داند که حیف و میل ها در باشگاه 
اس��تقلال و دیگر باشگاه ها به ش��کلی است که 
۷۰ پرس غذا، حتی به چشم هم نمی آید! اما شاید 
وزیر ورزش آنقدر ریز بین اس��ت که جای دیدن 
طلب 3۰،2۰ میلیاردی استراماچونی که به دلیل 
اهمال کاری مدی��ران بی کفایت به 12۰ میلیارد 
تومان افزایش یافته، چش��مش ۷۰ پرس غذا را 
گرفته است! شاید چون پرداختن به بی کفایتی 
مدیران نالایق باعث می شود سرنخ ماجرا به بدنه 
وزارت برس��د و تصمیم گیری های انجام شده در 
این وزارتخانه را بابت انتخاب این دست مدیران 

زیر سؤال ببرد.
وزیر ورزش در حالی به گلایه از ریخت و پاش های 
انجام شده در باشگاه اس��تقلال پرداخته و مدعی 
است مدیران باید شفاف س��ازی کنند و خواستار 
رفت��ار حرفه ای از بازیکنان اس��ت ک��ه نظارت بر 
عملکرد مدیران، به خصوص مدیران دو باش��گاه 
استقلال و پرس��پولیس به طور مشخص برعهده 
خود او بوده است! در واقع سجادی نه فقط به عنوان 
وزیر و متولی ورزش که به عنوان رئیس مجمع دو 
باشگاه پرسپولیس و استقلال بیشترین وظیفه را 
در نظارت بر عملکرد مدی��ران ناکارآمد در این دو 
باشگاه داشته اس��ت، اما جای گرفتن یقه مدیران 
ناکارآمد، ترجی��ح می دهد تنها ب��ه گلایه کردن 
بسنده کند! درحالی که باید به جای گلایه کردن 
مدیران متخلف را بازخواست کند. اتفاقی که البته 
در فوتبال ایران اصلًا مرس��وم نیست که اگر بود، 
فتح الله زاده بعد از افشاگری هایی که علیه او شد، 
جای پاسخگو بودن با خیال راحت راهی خانه خود 
نمی ش��د و امروز باید در حال جواب پس دادن به 
وزیر ورزش و حتی بالادستی های وزیر ورزش بود.

  
اما واقعیت فوتبال ای��ران را پرویز مظلومی، عضو 
هیئت مدیره باش��گاه اس��تقلال در این جلس��ه 
به بهترین ش��کل ممک��ن روایت می کن��د: »پول 
استراماچونی که این روزها در خصوص آن بسیار 
اظهارنظر می شود چنانچه به موقع پرداخت   می شد 
باشگاه باید 2۰ تا 3۰ میلیارد پرداخت می کرد که با 
سهل انگاری این مبلغ به 12۰ میلیارد رسیده است. 
استراماچونی تنها 1۴ بازی هدایت تیم استقلال را 
عهده دار ب��ود، اما به دلیل ع��دم پرداخت به موقع 

پول دو فصل را از ای��ن مجموعه طلب کرده که در 
واقع پول بیت المال هدر رفته است.« توصیف او از 
افزایش طلب استراماچونی، روندی را نشان می دهد 
که فوتبال ایران را به زانو در آورده است. تنها به این 
دلیل که آقایان تصمیم گیرنده همچون وزیر ورزش 
جای مؤاخذه کردن مدی��ران متخلفی که اتفاقا با 
تصمیم آنها در رأس امور قرار گرفتند، به توصیه یا 
نهایتاً گلایه کردن بسنده می کنند. در حالی که اصل 
ماجرا دست خود آنهاس��ت و هیچ کس چون وزیر 
ورزش نمی تواند گامی اساسی برای پایان دادن به 
ریخت و پاش امسال فتح الله زاده در استقلال و کوتاه 
کردن دست آنها از این رشته بردارد، اما همین که 
امروز فتح الله زاده به جای پاس��خگو بودن بی هیچ 
دغدغ��ه ای به زندگی ش��خصی خ��ود می پردازد 
نشان می دهد که هیچ عزم و اراده ای برای مقابله با 
این گونه فسادهای مالی نیست و هر آنچه هم که در 

این راستا به زبان می آید جز شعار و ادعا نیست.
  

مجم��ع عموم��ی اس��تقلال اگرچه گ��ره از بار 
مشکلات این باشگاه باز نکرد، اما فرصت خوبی 
ب��رای گله گذاری ها ب��ود، چراکه بع��د از وزیر و 
اعضای هیئت مدیره، حجت کریمی که به تازگی 
به عنوان سرپرس��ت جای فتح الله زاده را در این 
باشگاه گرفته نیز مدعی شد ما میراث دار بدهی 
گذشتگان هستیم. جمله ای کلیشه ای که تک تک 
نفراتی که بر صندلی مدیریتی باشگاه های فوتبال 
ایران تکیه می زنند بر زبان می آورند، اما خود نیز 
میراثی جز بدهی و مشکلات متعدد برای نفرات 
بعدی به جای نمی گذارند و دقیقاً به همان راهی 

می روند که قبلی ها رفته بودند.
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500 میلیون تومان پاداش طلایی های هانگژو
مبلغ پاداش پای سکوی قهرمانان ایران در بازی های آسیایی مشخص        خبر
شد. تیم ها و ورزش��کاران کش��ورمان برای اعزام به بازی های هانگژو 
تلاش شان را آغاز کرده و همگی می جنگند تا با کسب بهترین نتیجه خوشرنگ ترین مدال ها را از 
آن خود کنند. در این بین کمیته  ملی المپیک نیز تلاش می کند برای افزایش روحیه ملی پوش��ان 
پاداش ها را افزایش دهد. طبق اعلام قبلی این کمیته باز هم برای ورزش��کاران طلایی پاداش پای 
سکو در نظر گرفته است. بر این اساس کمیته ملی المپیک به هر یک از ملی پوشان که موفق به کسب 
مدال طلا شود، 5۰۰ میلیون تومان پای سکو پرداخت خواهد کرد. نکته جالب اینکه پیش از این 
پاداش پای سکو به صورت ارزی پرداخت می شد، ولی با توجه به مش��کلات اقتصادی از این پس 

پاداش طلایی ها به صورت ریالی پرداخت خواهد شد.

سهرابکمکمآمادهمیشود

رکورد گیری تیم ملی وزنه ب��رداری برای تعیین 
ترکیب تیم اعزامی به مس��ابقات قهرمانی آسیا 
2۰23 کره جنوبی در آکادمی ملی المپیک برگزار 
شد. در این رکورد گیری، 1۷ وزنه بردار به رقابت 

پرداختند و س��هراب مرادی، کیانوش رس��تمی 
و علی داودی مدال آوران المپی��ک ریو و توکیو 

شاخص ترین چهره ها بودند.
در پایان ای��ن رکورد گیری، رس��تمی عملکرد 

خوبی نداش��ت و با دو حرک��ت صحیح رکورد 
مجموع 3۶5 کیلوگ��رم را ثبت ک��رد. داودی 
نیز با تش��خیص کادرفنی س��بک کار کرد و به 
مجموع ۴2۶ کیلوگرم رسید. همچنین او بنا بر 
تشخیص کادرفنی از انجام حرکت سوم دوضرب 

انصراف داد.
 س��هراب مرادی نیز که پس از گذراندن دوران 
درمان مصدومیت دوباره به عرصه رقابت برگشته 
اس��ت، رکورد مجموع 3۷۰ کیلوگرم را به ثبت 
رس��اند. از دیگر اتفاقات مه��م رکوردگیری تیم 
ملی، علیرضا یوسفی، وزنه بردار فوق سنگین ایران 
که همچنان در رده سنی جوانان است، توانست 
رکورد دوض��رب جوانان جهان را ک��ه در اختیار 
خودش ب��ود با مهار وزن��ه 2۴۰ کیلوگرم به طور 
غیررسمی یک کیلوگرم ارتقا دهد. او حتی به وزنه 

2۴۶ کیلوگرم نیز حمله کرد که ناکام ماند.
اما بدون تردید چهره ش��اخص این رکورد گیری 

س��هراب مرادی، قهرمان المپیک کشورمان بود 
که بعد از مصدومی��ت طولانی م��دت دوباره به 
جنگ فولاد س��رد آمده بود. مرادی در پایان این 
رکورد گیری با ابراز رضایت نسبی از عملکرد خود 
عنوان کرد فعلًا نمی توان��د رکوردهای عجیب و 
غریب بزند. قهرمان المپیک عنوان کرد: »مجبورم 
در مسابقات آسیایی و مسابقات بزرگسالان جهان 
شرکت کنم. باید مجموع خود را به ثبت برسانم 
که جزو 1۰ نفر اول باشم. این روند را ادامه می دهم 
و امیدوار هستم. بعد از گرفتاری ها، عمل جراحی 
و داستان هایی که قبلًا پیش آمد، امیدوارم جبران 
کنم. نمی توان��م با این ب��دن رکوردهای عجیب 
و غریبی بزنم. پله به پله جلو م��ی روم. مربیان و 
فدراس��یون هم کمک می کنند ت��ا دوباره به آن 
روزها برگردم. البته این را هم باید در نظر بگیریم 
که س��ن من بالا رفته و ش��رایط به گونه ای  دیگر 

است. باید ببینیم خدا چه می خواهد.«

 رکورد گیری 

ملی پوشان وزنه برداری 

انجام شد

حامد قهرمانی
      بازتاب

سیدمحمد پولادگر با اینکه بارها از سوی هادی ساعی، رئیس فدراسیون تکواندو 
متهم شده است، اما فعلاً قصد شکایت از او را ندارد. رئیس این فدراسیون المپیکی 
پولادگر را دشمن تکواندو می داند و از تکرار این ادعا ابایی ندارد. معاون وزیر ورزش در گفت وگو با ایسنا به این 
مسئله واکنش نشان داد: »این حرف ها کذب محض است و به خاطر جایگاهی که در آن قرار دارم ملاحظه و 
رعایت می کنم که بحث را بیرونی نکنیم. در مقابل این اتهامات سکوت کردم، اما این حق را برای خودم محفوظ 
می دانم که اگر لازم دانستم و مدیر بالاتر این اجازه را داد علیه دروغ هایی که هادی ساعی مرتباً تکرار کرده  
طرح دعوی کنم، ولی نمی خواهم وارد این بحث شوم. فقط این را بدانید در آخرین مرحله در فروردین ماه مبلغ 
1۰ میلیارد تومان به فدراسیون تکواندو پرداخت شد و اصلًا ادعاهای مطرح شده صحت ندارد. با او حرف هم 

نزده ام، اما او هر وقت که مشکلی برایش پیش می آید به دنبال گردن می گردد تا آنها را به گردن او بیندازد.«

لازم باشد از ساعی شکایت می کنم
      چهره
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این روزها نام افس�انه حس�امی فر، بان�وی کوهنورد 
کش�ورمان در صدر اخبار این رش�ته ورزش�ی قرار 
دارد. بانویی که در فروردین ماه امسال با صعود به قله 
آناپورنا، مرگبارترین قله جهان به ارتفاع 8 هزار و 91 
متر در رشته کوه هیمالیا در نپال نام خود را بیشتر از 
قبل مطرح کرد. این موفقیت در حالی به دست آمد که 
حسامی فر در س�ال 1401 قلهK2 ، دومین قله مرتفع 
جهان با ارتفاع 8 هزار و 611 متر در پاکس�تان را فتح 
کرد. قله K2 در بین کوهنوردان به پادشاه کوه ها یا کوه 
وحشی ش�هرت دارد. پیش از این عظیم قیچی ساز، 
کوهنورد شایسته کشورمان موفق به حضور در باشگاه 
8 هزارتایی ها شده بود. حس�امی فر در این خصوص 
می گوی�د: »قطعاً من مث�ل آقای قیچی س�از نخواهم 
بود. اگرچه می خواهم عضو باشگاه 8 هزاری ها شوم، 
اما ایشان با ش�رایط متفاوتی از جمله بدون اکسیژن 
این پروژه را تمام کردند. من با اکسیژن کمکی صعود 
می کنم و برنامه ام صع�ود به 14 قله 8 ه�زار متری و 

عضویت در باشگاه 8 هزاری هاست.«

 حسامی فر
در راه باشگاه 8 هزارتایی ها

قاب

فريدون حسن

منت بودجه بر سر مدال آوران و افتخارآفرینان
کمیته مل��ی المپیک دی��روز می��زان بودج��ه تخصیص داده ش��ده به 
فدراسیون های ورزشی در سال 1۴۰2 را اعلام کرد. مثل همیشه  هم اعلام 
شد که مثلًا بودجه اینقدر افزایش داشته و فلان فدراسیون ها اینقدر بودجه 

می گیرند و فلان فدراسیون با اینقدر افزایش بودجه روبه رو شده  است.
مثل تمام سال های گذشته این نوع اعلام بودجه تخصیص یافته فقط یادآور 
یک نوع منت گذاشتن بر سر فدراسیون های ورزشی است که از سوی کمیته 
ملی المپیک و وزارت ورزش صورت می گیرد. مطابق معمول در لیس��ت 
کمیته ملی المپیک نامی از فوتبال به چشم نمی آید که خب طبیعی به نظر 
می رسد. به هر حال صفر تا صد فاسدترین فدراسیون ورزشی کشور با وزارت 
ورزش است و از آنجاس��ت که تمام پول های موجود و اعتبارات تخصیص 
داده شده سر از فوتبال درمی آورد و به بقیه فقط حسرت می رسد. اما سؤال 
اینجاست که چرا بابت این ناچیزی که کف دست فدراسیون های مدال آور 
و قهرمان پرور می گذارید، اینقدر منت می گذارید؟! مثلًا همین کش��تی 
که با س��روصدای زیاد از افزایش دو و نیم براب��ری بودجه اش می گویید، 
کل بودجه اش با افزایش تازه شده 23 میلیارد تومان، یعنی چیزی در حد 
قرارداد یک بازیکن فوتبال. همین یک نمونه کافیست که متوجه وخامت 
اوضاع در بقیه فدراسیون ها شوید و بعد این سؤال را بپرسید که این همه 
سروصدا و این همه منت گذاشتن برای چیست. تازه تمام اینها در شرایطی 
است که بنا بر اعلام خود کمیته ملی المپیک در بودجه تخصیص یافته به 
فدراسیون ها شاخصه هایی چون  مدال آوری در چهار دوره اخیر بازی های 
المپیک و آسیایی، مدال آوری در آخرین مسابقات قهرمانی آسیا و جهان 
در هر رشته، ضریب پایه برای همه فدراسیون ها، ضریب مدیریت و ایجاد 

توازن منابع لحاظ شده است.
این از بودجه کمیته ملی المپیک که البته گفته می شود قرار است مبلغ 
5۰میلیارد تومان علاوه بر بودجه مصوب در هیأت اجرایی در اختیار رئیس 
کمیته ملی المپیک قرار گیرد تا بنا به صلاح دید هزینه ش��ود. همچنین 
رقم 2۰۰ میلیارد برای توزیع به فدراسیون ها در صورت تحقق صددرصد 
از سوی سازمان برنامه و بودجه کشور توس��ط کمیته ملی المپیک قابل 
پرداخت اس��ت که با این حس��اب بودجه 15۰ میلیارد تومانی کنونی در 
خوشبینانه ترین حالت می شود 3۰۰ میلیارد تومان، یعنی چیزی حدود 
دو برابر طلب استراماچونی از استقلال که از جیب مردم و بیت المال تأمین 
شده و البته هنوز هم معلوم نیست به حس��اب مرد ایتالیایی واریز شده یا 

اینکه مثل دفعات قبل از جای دیگری سر درآورده است.
یکی از شاخصه های توسعه هر کشور توسعه ورزش آن است، جایی که 
هزینه کردن در آن سرمایه گذاری است. البته هزینه درست و بجا، اما 
اینجا در ورزش ایران تمام هزینه ها برای فوتبال است و اگر آب باریکه ای 
مثل آنچه کمیته ملی المپیک پرداخت می کند به رشته های مدال آور 

برسد با چنین سروصدا و منت گذاری هایی پرداخت می شود.

شیوا نوروزی

منچسترسیتی – آرسنال، فینال جزیره در اتحاد

هر دو برای قهرمانی می جنگند
امشب همه نگاه ها در فوتبال جزیره به ورزشگاه اتحاد است، جایی  که دو 
تیم آرسنال و منچسترسیتی به مصاف هم می روند و پیروز این جدال 

شانس زیادی برای قهرمانی دارد. 
توپچی ها در سفر به منچستر فش��ار زیادی را تحمل می کنند. آرسنال 
طی سه بازی گذشته خود، سه تساوی متوالی کسب کرده و این عملکرد 
ضعیف باعث ش��ده ش��ش امتیاز مهم از ک��ف تیم لندنی ب��رود. همین 
بی دقتی هاست که داد میکل آرتتا را درآورده، چراکه او خوب می داند با 
این روند تیمش به زودی صدر جدول لیگ  جزیره را از دست خواهد داد. 
آرس��نال که از ابتدای فصل تیم اول انگلیس بوده این اواخر دور از انتظار 
ظاهر شده و به اندازه کل فصل امتیاز از دست داده است. این تیم نتوانست 
مقابل لیورپول، وستهام و س��اوتهمپتون نتیجه بگیرد و ضعف آرسنال، 
سیتی را در موقعیت خوبی قرار داده است. تیم اول لیگ ۷۴ امتیازی است، 
اما با توجه به اینکه سیتیزن ها دو بازی عقب افتاده دارند باید منتظر تغییر 

صدرنشین در انگلیس باشیم. 
آرتتا امیدوار است در این بازی تیمش از نظر روحی شرایط خوبی داشته 
باشد. سرمربی آرسنال در خصوص رویارویی با سیتی اظهار داشت: »ما از 
ابتدا می دانستیم سیتی تیمی است که باید با آن رقابت کنیم. شاید کمی 
روی لیورپول هم حس��اب می کردیم و دلیل این موضوع عملکرد خوب 
این دو تیم در پنج،  شش سال گذشته بود. شب سختی در پیش داریم و 
چالش های بسیاری روبه روی ماست، اما این موقعیت برای ما باور نکردنی 
است. باید در ورزشگاه سیتی به میدان برویم و آنها را شکست دهیم. اگر 
می خواهید قهرمان شوید باید در چنین دیدارهایی برنده شوید. همه چیز 
به همین سادگی اس��ت. می خواهیم تا جایی که می شود این فاصله را از 
بین ببریم و شانه به شانه آنها حرکت کنیم. می دانیم باید به اتحاد برویم و 
این کار را باید پس از پنج بازی بسیار دشوار انجام دهیم. بنابراین این بازی 
واقعاً برایمان مهم است، ولی اینکه آیا تعیین کننده فصل ما خواهد بود، 
پاسخ منفی است. اگر برنده شویم قهرمان لیگ نخواهیم شد. شاید درصد 
و احتمالات را کمی تغییر دهد و متفاوت کند، اما پنج بازی همچنان در 
این لیگ باقی مانده اس��ت و هر دو تیم باید به مصاف تیم هایی بروند که 

رویارویی با آنها بسیار دشوار خواهد بود.« 
ویلیام سالیبا، مدافع آرسنال این بازی را از دست داده است. آرتتا با تأیید 
غیبت این بازیکن گفت: »متأسفانه شرایط او چندان خوب نیست. هنوز 
منتظر هستیم. امیدواریم، اما یک هفته دیگر گذشته و او نتوانسته تمرین 
کند. ما بدون این بازیکن برای این بازی آماده شده ایم و بازی بعدی احتمالاً 
بسیار نزدیک است. در حال حاضر او را در اختیار نداریم. گرانیت ژاکا هم 

غایب است. هنوز شرایط این بازیکن نیز مشخص نیست.« 
گابریل ژسوس، مهاجم آرسنال از قهرمانی این تیم در پایان فصل مطمئن 
است: »می دانیم قهرمانی در لیگ برتر واقعاً دشوار است. ما اینجا نیستیم 
که توجیه کنیم، اما این لیگ دشوار است. گاهی دیدارهای خوب و گاهی 
دیدارهای س��ختی در پیش اس��ت. آخرین دیدارهایی که بازی کردیم 
با حریفان دش��واری روبه رو ش��دیم، حتی اگر تیمی امتیازهایی مانند 
امتیازهایی که ما در چند بازی اخیر از دست دادیم را از دست ندهد، هیچ 
چیزی تغییر نمی کند. بازی امشب فینال ماست. باید همین تفکر را داشته 
باشیم. همه باور داریم که می توانیم قهرمان لیگ برتر شویم و با تمام وجود 

برای رسیدن به این هدف تلاش خواهیم کرد.« 
جدال رفت دو تیم با برد 3 بر یک منچسترسیتی به پایان رسیده است و 
جالب اینکه شاگردان پپ گواردیولا، آرسنال را در جام حذفی هم شکست 
داده اند. آنها آماده اند تا دوباره قدرتشان را به رخ رقیب بکشند. این بازی 
در خانه سیتی برگزار می شود و همه چیز برای یک برد پرگل آماده است. 
آبی ها با پیروزی برابر شفیلد به فینال جام حذفی رسیده اند و فرصت کسب 
یک جام دیگر را دارند. تیم پپ اگر دو بازی عقب افتاده اش را ببرد، می تواند 
فاصله امتیازی اش با آرسنال را جبران کند. سیتی ۷۰ امتیاز دارد و همین 

امشب می تواند به یک قدمی لندنی ها برسد.

 امیدهای فوتبال 
در تقویم برنامه دار شدند

جلس��ه هماهنگی و تنظیم تقویم فصل آینده فوتبال ایران با توجه به 
برنامه تیم های  ملی بزرگسالان و امید برگزار شد. در این جلسه مهدی 
محمدنبی مدیر تیم مل��ی، امیر قلعه نویی س��رمربی تیم ملی، رئیس 
سازمان لیگ و رئیس کمیته مسابقات لیگ برتر حضور داشتند. در این 
جلسه سهیل مهدی توضیح کاملی درباره تقویم پیشنهادی فصل آینده 
ارائه کرد و با توجه به این توضیحات، قلعه نویی و محمدنبی برنامه های 
تیم ملی را تشریح کردند. قلعه نویی در این جلسه تأکید فراوان داشت 
همزمان با در نظر گرفتن برنامه های تیم ملی در برنامه  ریزی رقابت های 
فصل آینده، برای حمایت و موفقیت تیم امید برنامه اردوهای این تیم 
در تقویم فصل آینده لیگ لحاظ شود. به این ترتیب برای نخستین بار 
برنامه اردوهای تیم  امید تا بازی های المپیک در تقویم فوتبال ایران 
گنجانده ش��د. همچنین در این جلسه س��رمربی تیم ملی تأکید کرد 
ضمن حفظ منافع تیم ملی با توجه به تقویم فیفا در س��ال پیش روی 
میلادی باید کمال همکاری را با باشگاه ها در تقویم فصل آینده لیگ 
برتر انج��ام داد. با اینکه قلعه نویی تلاش می کند ش��اید فدراس��یون 
توجهی به تیم امید داشته باشد، اما همچنان امیدها سرمربی ندارند. 
سخنگوی فدراس��یون فوتبال پس از جلس��ه دیروز انتخاب سرمربی 
جدید را به هفته آینده موکول کرد. احسان اصولی پس از پایان جلسه 
با امیر قلعه نویی در مرک��ز ملی فوتبال هرگون��ه اختلاف بین هیئت 
رئیسه و رئیس فدراسیون را تکذیب کرد. اصولی در این خصوص گفت: 
»چنین مسئله ای صحت ندارد. بحث قرارداد سرمربی ها توسط رئیس 
و سیستم اداری فدراس��یون بسته می ش��ود. ما با یکدیگر همفکری 
می کنیم، اما از لحاظ اساسنامه اصلًا اینطور نیست که قرارداد نیاز به 

مصوبه هیئت رئیسه داشته باشد.«

وقتی وزیر به جای حل مشکل گلایه می کند!

دنیا حیدری 
      گزارش  

علی خلیلی، سرپرس��ت فدراس��یون همگانی گف��ت: »تاکنون 
بیش از ۴۰ هزار تیم در مس��ابقات مینی فوتبال در سراسر کشور 
ثبت نام کرده اند که استقبال خوبی صورت گرفته است. تاکنون 
۴۰ هزار و ۹۹۸ تیم شرکت کرده اند . این مسابقات در ۴۴۸ شهر 
و در 31 استان و در چهار مرحله برگزار می شود. افتتاحیه آن 1۴ 
اردیبهش��ت در بوش��هر خواهد بود و تا 1۴ خرداد همه استان ها 
مس��ابقات خود را آغاز  می کنند. 1۴ هزار و ۹1۶ نفر هم ثبت نام 
داشته اند و اتفاق خوبی که رخ داده این است که ۸ هزار و ۸۶5 تیم 
را بانوان تشکیل می دهند. کهگیلویه و بویراحمد و خراسان شمالی 

هم بیشترین ثبت نام را داشته اند.«

مینی فوتبال کشوری با بیش از 40 هزار تیم

سعید علی حسینی، ملی پوش سابق وزنه برداری ایران پس از اینکه 
از هدایت تیم ملی ایران کنار رفت، تصمیم گرفت در کشور دیگری 
مربیگری کند. وی مسئولیت تیم وزنه برداری ازبکستان را برعهده 
گرفته اس��ت و تا المپیک 2۰2۴ پاریس هم با ازبک ها قرارداد دارد. 
او در حال حاضر در ازبکستان بسر می برد و این تیم را برای قهرمانی 
آسیا 2۰23 کره جنوبی که گزینش��ی المپیک پاریس است، آماده 
می کند. علی حسینی در گفت وگو با ایسنا این خبر را تأیید کرد. او از 
خرداد تا بهمن ماه 1۴۰1 سرمربی تیم ملی ایران بود و سپس از سمت 
خود استعفا داد که این استعفا مورد موافقت فدراسیون قرار گرفت. 
تیم ملی وزنه برداری ازبکستان یکی از رقیبان ایران در قهرمانی آسیا 
خواهد بود و ترکیب نفرات اعزامی ازبکستان به قهرمانی آسیا نیز پس 

از رکوردگیری که جمعه برگزار می شود، مشخص خواهد شد.

علی حسینی سرمربی ازبکستان شد


